
 

 

Aan het College van Gedeputeerde Staten 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK  MIDDELBURG 
      

        Kattendijke, 4 januari 2018 

Geacht  College, 

Hierbij schriftelijke vragen conform artikel 44 van het Reglement van Orde van het Statenlid Peter 

van Dijk, Partij voor de Vrijheid (PVV), over huisvesting van statushouders in Zeeland. 

Toelichting  
In de PZC van 4 januari 2018 is te lezen dat Zeeland het afgelopen half jaar 354 vluchtelingen met een 
verblijfstatus aan een woning heeft geholpen. Dat zijn er veel meer dan door de overheid gevraagd 
werd. Volgens de taakstelling moesten de 13 Zeeuwse gemeenten in de tweede helft van 2017 nog 
241 statushouders aan een woning helpen. Ieder half jaar stelt de Rijksoverheid voor alle gemeenten  
vast hoeveel statushouders zij moeten huisvesten. De provincie houdt toezicht op de realisatie van 
de taakstelling door de gemeenten.  
Het is bekend dat ook in 2017 gemeenten in Nederland met woningcorporaties afspraken hebben 
gemaakt om met voorrang sociale woningen toe te wijzen aan statushouders (bijvoorbeeld de 
gemeente Waterland). 
 
De fractie van de PVV heeft de volgende vragen. 
 

1. Is uw college op de hoogte van genoemd artikel in de PZC van 4 januari jl., zo nee waarom 
niet? 

2. Bent u het met de PVV-fractie eens dat er in de tweede helft van 2017, 113 
woningzoekenden, niet zijnde statushouders, een sociale woning toegewezen hadden 
kunnen krijgen? Zo nee, waarom niet? 

3. In haar rol als toezichthouder op de realisatie van de taakstelling van de Zeeuwse gemeenten 
heeft de provincie Zeeland de bevoegdheid in het proces te sturen. Waarom is dat niet 
gebeurd? 

4. Kunt u aangeven per Zeeuwse gemeente hoe groot de wachtlijsten voor sociale 
huurwoningen zijn? Zo nee, waarom niet? 

 
Ik verzoek u vriendelijk om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 
Hoogachtend, 
Statenfractie Partij voor de Vrijheid in Zeeland  
Namens deze, 
 
Peter van Dijk 
Lid Provinciale Staten van Zeeland 


	huisvesting van statushouders in Zeeland

